
                                       
 
ÜLDKOOSOLEKU PROTOKOLL 

 

Üldkoosoleku toimumise aeg: 16. juuni 2025.a kell 15.00–18.00 

Üldkoosoleku toimumise koht: Atla Sadamahoones ja veebikeskkonnas Zoom   
 
Vastavalt osalejate nimekirjale osales (k.a. veebi vahendusel) 41 liikme esindajad (osalejate 
nimekiri on protokolli lisa 1).  
 

 Koosoleku juhataja ja protokollija valimine, päevakorra kinnitamine 
OTSUS: Koosoleku juhatajaks valiti Aivar Kalle ja protokollijaks Terje Aus 

Otsuse poolt hääletasid kõik koosolekul osalejad, erapooletuid ja vastuhääli polnud. 
 Koosoleku päevakorra kinnitamine 

 OTSUS: kinnitada koosoleku päevakord järgnevalt: 
1. Ühingu 2024 majandusaasta aruande kinnitamine (SKK juhatus); 
2. Ülevaade SA EHTNE Saaremaa likvideerimise protsessist ja kohustuste täitmine (Aivar Kalle); 
3. Meede 4 projektide esitamise heakskiitmine PRIAsse: Greenpark; ettevõtjate sinimajanduse 
kogemusreis Šotimaale (Aivar Kalle, Anu Lomp, Rainer Paenurk); 
4. Käimasolevate projektide – Digisaar, MarTe ning sotsiaalmeetme tegevuste ülevaade (Villu 
Vatsfeld, Annely Holm, Hanna Saar); 
5. Revisjonikomisjoni moodustamise ettepanek (Aivar Kalle); 
6. Muud küsimused/kohapeal algatatud teemad 

 
Päevakorra kinnitamise poolt hääletasid kõik koosolekul osaleva 41 liikme esindajad. 
Vastuhääli ja erapooletuid ei olnud. 
 
    

1) Ühingu 2024. majandusaasta aruande kinnitamine 

Aruanne saadeti tutvumiseks liikmetele koosoleku toimumise päeval. 
Juhatuse esimees tutvustas majandusaasta aruannet ning audiitori arvamust.  
Toimus arutelu. 
 
OTSUS: Kinnitada ühingu 2024. aasta majandusaasta aruanne. 
Poolt hääletas 38 osalenud liiget, 2 liiget jäid erapooletuks, 1 liige ei osanud hääletamises 
(liitus koosolekuga peale seda päevakorrapunkti). 
 

2) Ülevaade SA EHTNE Saaremaa likvideerimise protsessist ja kohustuste täitmine (Aivar 

Kalle); 

Juhatuse esimees andis ülevaate SA likvideerimise protsessist. Tegi ka tagasivaate praeguse juhatuse 
tegevusele ja otsustele, mis SA tegevuse lõpetamisega seotud olid.  
 

3) Meede 4 projektide esitamise heakskiitmine PRIAsse: Greenpark; ettevõtjate 

sinimajanduse kogemusreis Šotimaale (Aivar Kalle, Anu Lomp, Rainer Paenurk)  

Liikmetele on saadetud eelnevaks tutvumiseks kaks uut projektiideed, mida Saarte Koostöökogu 
soovib esitada meetmesse 4. 
 



                                       
 - GREENPARK 
Projekti-ideed ja planeeritavaid tegevusi on tutvustatud üldkoosolekule juba varasemalt kahel korral. 
Seekord saadeti tutvustus liikmetele eelnevalt tutvumiseks ette e-kirjaga. 
Tutvustati rahvusvahelise projekti-idee rahvusvaheliselt koos partneritega ning oma piirkonnas 
planeeritud tegevusi. Meie oma piirkonnas planeeritud palverännutee rajamist tutvustas Visit 
Saaremaa tegevjuht Anu Lomp. 
Palverännutee rajamine tekitas arutelu, mille tulemusena lepiti kokku, et meie tegevuspiirkonnas 
kasutatakse pigem tee nimetusena Olavi kultuuritee. 
 
OTSUS: Kiita heaks ja esitada PRIAsse meede 4 raames piiriülese koostöötegevuse taotlus  
“Kestliku maaettevõtluse võimestamine rahvusparkide/kaitsealadega piirkondades”  

maksumusega maksimaalselt 80 000 eurot küsides projektitegevusteks toetust kuni  
90%. 
Projekti tegevuste eesmärk vastab Saarte Koostöökogu arengustrateegia 2023-2027 
seatud meede 4 eesmärkidele ja rakenduskava nõuetele.  
 
Kõik koosolekul osalejad hääletasid otsuse poolt, vastuhääli ega erapooletuid ei olnud. 
 

- Ettevõtjate sinimajanduse kogemusreis Šotimaale 

Projekti-idee, planeeritavad tegevused ning eelarve on saadetud liikmetele e-kirjaga tutvusmiseks ette. 
SA Saare Arenduskeskuse juht Rainer Paenurk tutvustas projekti eesmärki, sihtrühmi ja planeeritavaid 
tegevusi. 
OTSUS: Kiita heaks ja esitada PRIAsse meede 4 raames projektitaotlus “Sinimajanduse  

kogemusreis Šotimaale” maksumusega 23760 eurot küsides projektitegevusteks toetust  
kuni 60%. 
Projekti tegevuste eesmärk vastab Saarte Koostöökogu arengustrateegias seatud eesmärkidele.  
 
Kõik koosolekul osalejad hääletasid otsuse poolt, vastuhääli ega erapooletuid ei olnud.  
 

4) Käimasolevate projektide – Digisaar, MarTe ning sotsiaalmeetme tegevuste ülevaade; 

Projektide juhid andsid liikmetele ülevaate SKK-s teoksil olevatest suurematest projektidest. 
Digisaare projekti juhib OÜ Digisaar, Villu Vatsfeld andmis ülevaate tegevustest, mis lõpevad 
hiljmalt sügisel. 
MarTe projekti tutvustas projektijuht Annely Holm. Projekti kestus on 4 aastat ning SKK 
peamised tegevused algavad järgmisel aastal. 
Hanna Saar rääkis sotsiaalmeetmest ning praegu käimasolevatest tegevustest, novembris 
avanevast taotlusvoorust. 
 

5) Revisjonikomisjoni moodustamise ettepanek (Aivar Kalle); 

Juhatuse esimees tutvustas üldkoosolekule mõtet moodustada SKK majandustegevuse ja 
asjaajamise kontrollimiseks revisjonikomisjon. 
Revisjonikomisjon moodustatakse vabatahtlikkuse alusel ja komisjoni liikmetele tasu 
maksmata. 
Järgmisel, novembrikuisel koosolekul toimuks komisjoni moodustamine ning liikmete 
valimine. 
 

6) Muud küsimused/kohapeal algatatud teemad 



                                       
Kohapeal teemasid ei algatatud. 
 

 
 
 
--------------------      -------------------------------- 
Aivar Kalle       Terje Aus 
Koosoleku juhataja      Protokollija 


